
 
 
Protokoll fört vid ordförandemöte 2021-04-29 
Plats: Teams 
 
Närvarande: 
Marlene Sandberg-Andersson DGF 
Pär Land   Furudals GK 
Jan Willner   Hagge GK 
Tommy Staaf  Hagge GK 
Mats Reivant  Snöå GK 
Christer Lindborg  Säters GK 
Johan Nestor  Dalsjö GK 
Pola Lundgren  Leksands GK 
Ola Linnteg   Säters GK 
Christer Lindborg  Säters GK 
Håkan Dahlman  Mora GK 
Magnus Eriksson  Rättviks GK 
Anneli Kjellemar Wärme  Rättviks GK 
Erik Lissollas  Sälenfjällens GK 
Lennart Hjelm  Idre GK 
Per Stenmalm  Hedemora GK 
 
Frånvarande klubbar:  
Malungs GK, Älvdalens GK, Tällbergsbyarnas GK, Gagnefs GK, Falun-Borlänge GK, 
Avesta GK 
 
Inledning 
Mötet som inleds med en kort presentation av deltagarna. Flera klubbar har i år nya 
ordföranden vilka hälsas särskilt välkomna 
 
Gemensam marknadsföring 
Klubbarna informerar hur man arbetar idag med marknadsföring och om vilken 
strategi man har kring marknadsföring och användning av t ex sociala medier. 
Förutsättningarna skiljer sig mellan klubbarna, bl a då man är av olika storlek. 
Framförs vikten av att det är ett långsiktigt arbete med marknadsföring som 
efterfrågas.  
 
De närvarande klubbarna står fortfarande bakom den framtagna 
uppdragsbeskrivningen. Den utökas med två punkter: Ta fram budget för 
marknadsföring och förslag på fördelning av kostnaderna.  
 
Beslutas att gå vidare med att skapa en arbetsgrupp som består av 6-7 personer från 
distriktets klubbar, DGF är sammankallande.  
Följande personer är föreslagna för att delta i arbetsgruppen: Peter Berg Rättviks 
GK, Mats Reivant Snöå GK, Erik Lissollas Sälenfjällens GK, Hagge GK (återkommer 
med namn). Klubbarna uppmanas att skicka in ytterligare förslag på representanter 
senast 30 maj, bra om samtliga delar av distriktet är representerade.  



 
DGF har blivit kontaktade av Visit Dalarna som vill starta upp ett samarbete med 
distriktets golfklubbar utifrån det samarbete som diskuterades 2020. De har fått 
medel beviljade från Tillväxtverket och de vill nu starta upp diskussioner kring hur ett 
samarbete kan se ut. De har också fått medel till en projektledare på 30% och vill 
gärna att klubbarna kommer med förslag på lämpliga personer. Beslutas att 
arbetsgruppen får gå vidare i diskussionerna med Visit Dalarna för att identifiera 
förutsättningarna för ett samarbete.   
 
Dala-tävlingsgreenfee 
Rättviks GK har föreslagit att den gemensamma tävlingsgreenfeen inom DGF höjs 
med 20 kr till 220 kr och att beloppet ses över årligen.  
 
De närvarande klubbarna beslutar att tävlingsgreenfeen höjs till 220 kr och att 
höjningen gäller från 2021. Översyn av beloppet bör göras vid höstmötet. Utskick 
görs till samtliga klubbar som får återkomma om de inte godkänner höjningen från 
2021.  
 
Övrigt  
Lennart uppmanar klubbarna att ta fram förslag på personer som kan bemanna den 
tredje platsen i DGF’s valberedningen. Enligt beslut på vårårsmötet ska den tredje 
personen vara en kvinna.  
 
Nästa möte 
Datum beslutas inte vid dagens möte.  
 
 
Vid protokollet 
 
 
Marlene Sandberg-Andersson 
 


